
 
 

 
 
 

 
TISKOVÁ ZPRÁVA –  
FESTIVAL FILHARMONIE SKLIDIL OVACE 
 
Olomouc, 12. června 2023 

Unikátní umělecký večer v netypickém prostředí jednoho z nejkrásnějších českých 
fotbalových stadionů si v pátek 9. června užily dvě tisícovky diváků. Premiérový ročník 
Festivalu filharmonie i navzdory mírné nepřízni počasí slavil na Andrově stadionu 
velkolepý úspěch. Místo fotbalistů se před tribunami za doprovodu Moravské filharmonie 
Olomouc předvedli přední umělci jako Eva Urbanová, Vojtěch Dyk, Janek Ledecký či Bohuš 
Matuš. „Poprvé jsme se sešli s Ivetkou Gronskou v den téměř magického data: 12. 12. 
2022, čili ani ne před půl rokem, a padlo rozhodnutí „jdeme do toho“! Nakonec se podařila 
takto krásná akce, jejíž význam umocnila přítomnost jak primátora města Olomouce, tak 
hejtmana Olomouckého kraje. Poděkování kromě všem umělcům patří těm, kteří třeba 
nebyli tolik vidět, ale bez nichž by to nešlo. Především Ivetě Gronské, ale také dalším 
členům přípravného výboru Marku Bergerovi, Jonáši Harmanovi, Zdence Kučeříkové ze 
Sigmy, členům našeho venkovního úseku. Speciální díky patří Maxi Reichelovi,“ uvádí Jiří 
Ficner, finanční manažer SK Sigma Olomouc. „Pevně věřím, že tímto prvním ročníkem jsme 
nedoběhli do cíle, ale naopak pouze na start. Od pondělí začínáme připravovat ročník 2024 
a doufám, že se může podařit založit novou tradici, která přetrvá,“ dodává.  

„První ročník Festivalu Filharmonie ukázal, že kvalitní hudba do Olomouce patří, a že Moravská 
filharmonie dokáže nabídnout atraktivní, multižánrový program i pro takové místo jako je 
fotbalový stadion. Děkujeme všem, kteří svou návštěvou tuto myšlenku podpořili. Atmosféra i 
genius loci byly jedinečné a nás to již nyní motivuje přemýšlet o dalším ročníku.“  
Jonáš Harman, ředitel MFO 
  

„S koncerty se symfonickými orchestry mám docela dost zkušeností. Vždycky je to mimořádný 

zážitek, ale Olomouc byla naprosto unikátní. Najít dneska díru na trhu v showbyznysu je v podstatě 

nemožný úkol. Ale v Olomouci se to povedlo a první symfonický festival je na světě. Gratuluju!“  

Janek Ledecký 

 

„Bylo mi ctí být součástí tak krásné akce, jakou byl 1. ročník Festivalu filharmonie, a současně 

neskutečným zážitkem zazpívat si s tímto skvělým tělesem na stadionu před tolika diváky s pokorou 

a nadšením písně Karla Gotta. Obrovský dík patří všem organizátorům a lidem za profesionální 

přípravu celé akce, kteří věnovali tolik času, energie a lásky, aby pro diváky připravili 

nezapomenutelný večer. Při případném pozvání do Olomouce určitě neodmítnu a budu se na 

všechny znovu těšit. S láskou Bohuš Matuš.“  

Bohuš Matuš 

 

„Byla radost pracovat s lidmi, kteří umí. Koncert jsem si krásně užila. Diváci byli skvělí, ráda se do 

Olomouce za Vámi vrátím.“  

Eva Urbanová 

 

„Dvě věci, co mám rád: hudba a fotbal. I tak bych popsal tento nevšední večer, v němž se hudba 
a energie prolínaly stadionem. Zazpíval jsem si více klasičtější žánr a s olomouckou filharmonií 



 
 

 
 
 

zcela poprvé repertoár Maria z West Side Story a árie E lucevan le stelle z Toscy, která má pro mě 
navíc i osobní hodnotu.“  
Vojta Dyk 

 

„Skvělý nápad, skvělá organizace, náramná atmosféra, báječní muzikanti a fantastické publikum 

k tomu. Moc děkuji za pozvání.“ 

Ing. Josef Suchánek, hejtman olomouckého kraje.  

 

„Plná tribuna opět tleskala domácím s několika hostujícími hvězdami. Opět jsme prožívali večer 

plný emocí a skvěle zvládnuté technické hry, tentokrát v podání Moravské filharmonie Olomouc. 

Ještě dlouho na něj budeme všichni vzpomínat a těšit se na příští sezónu. Tentokrát hudební.“  

Miroslav Žbánek, primátor statutárního města Olomouce 

 

„Aby vzniklo něco výjimečného, je potřeba, aby se dobrý nápad potkal s odvahou k jeho 

uskutečnění a poctivou prací, nasazením a profesionalitou těch, kteří jej realizují. To se podařilo 

v pátek při zahajovacím ročníku Festivalu filharmonie v Olomouci. Děkuji všem organizátorům 

v čele s SK Sigma Olomouc a všem účinkujícím v čele s Moravskou filharmonií Olomouc za krásný 

kulturní zážitek. Věřím, že jsme na Andrově stadionu byli svědky vzniku krásné nové tradice.“ 

Miroslava Ferancová, náměstkyně primátora statutárního města Olomouce 

 

„Muzikanti MFO, pod taktovkou dirigentů a současně autorů výjimečných aranží Honzy Kučery 

a Hanze Sedláře, hráli s velikým mistrovstvím a úctou ke kumštu. Sólisté přivezli pod širé nebe 

hudbu v celé její kráse a pestrosti, nadchli publikum, které jim věnovalo neutuchající potlesk. Mé 

vřelé díky patří skvělému týmu lidí, díky nimž se stala práce radostí. Děkuji Jankovi, za kuráž a 

důvěru Jirkovi Ficnerovi. Tante cose da veder.“ 

Iveta Gronská, koordinátor realizačního týmu 

 
Kontakt pro média: 
Iveta Gronská, koordinátor realizačního týmu 
tel.: +420 608 101 325, mail: iveta.gronska@festivalfilharmonie.cz 


